



海軍大氣海洋局航船布告

中華民國 106 年 9 月 20 日

74 (暫) 金門海域 — 海底管線鋪設作業

依據 交通部航港局中部航務中心 106 年 9 月 8 日中技字第 1060005030 號函及內政部 106 年 9 月 14 日台內地字 1060435622 號函。

說明 即日起至 107 年 7 月 17 日止，進行海底管線鋪設作業，航經該水域船隻，請多加注意。

位置 詳如附件。

海圖 04526 - 0319A - 0319

海軍大氣海洋局局長
海軍上校 崔怡楓

NOTICE to MARINERS

Published by Naval Meteorological & Oceanographic Office, R.O.C.

September 20, 2017

74 (T) Kinmen Waters – Submarine Pipeline Laying Work

Source Central Taiwan Maritime Affairs Center, Maritime and Port Bureau, MOTC, letter No. 1060005030 dated September 8, 2017 and Ministry of the Interior, letter No.1060435622 dated September 14, 2017.

Details Submarine pipeline laying work is taking place, until July 17, 2018. Mariners are advised to navigate with caution in this area.

Position See attachment.

Chart affected 04526 - 0319A - 0319

CAPT. I-Fong Tsui
Commanding Officer, NMOO

附件(Attachment)

連接下列各點 (Joining the following points) :

點位 Point	WGS84	點位 Point	WGS84
1	24°30'01.50"N, 118°30'33.70"E	7	24°29'19.30"N, 118°28'02.07"E
2	24°29'51.03"N, 118°30'08.30"E	8	24°29'16.37"N, 118°27'54.46"E
3	24°29'46.61"N, 118°29'59.62"E	9	24°29'10.06"N, 118°27'49.92"E
4	24°29'40.80"N, 118°29'51.99"E	10	24°29'05.52"N, 118°27'47.46"E
5	24°29'31.20"N, 118°29'37.20"E	11	24°29'02.03"N, 118°27'43.45"E
6	24°29'26.70"N, 118°29'19.74"E	12	24°28'50.48"N, 118°27'24.51"E

註(Note)：作業走廊之寬度為佈管路由左右各 100 公尺。

Laying work area is along the route with approximately both sides 100 m width respectively.